
ZÁPIS č. 11/2000 (110) 
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 17. října 2000 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
 
Přítomni:   viz presenční listina (celkem 14 senátorů) 
     
Omluveni: Materna/FAST, Popela/FSI, Lhotáková/FA,  

�vec/FEI, Ma�ek/FCH, Kří�/FP, Kří�/FaVU, Deml/FaVU, 
Výlupek/FaME 

 
Neomluveni:   Kubíčková/FAST, Luká�ková/FA, Pady�ák/FP 
 
 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Informace rektora, prorektorů, kancléřky a kvestora  
3. Projednání návrhu celkového rozpočtu VUT 
4. Projednání návrhu na vyu�ití / prodej nevyu�ívaných objektů VUT 
5. Projednání návrhu na změnu čl. 6 a čl. 8 Předpisu VUT pro hospodaření a účtování 
6. Projednání návrhu na změnu čl. 2 Vnitřních pravidel hospodaření (směrnice kvestora 
č. 15/2000 

7. Projednání vnitřních předpisů a Dlouhodobého záměru VUT 
8. Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých �kol 
9. Různé 
 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny �ádné připomínky. 
 
 
Ad 2) Informace rektora, prorektorů, kvestora a kancléřky 
! Rektor Vrbka 
VUT stojí před velkými změnami, ty je nutno promítnout do dokumentů, zvlá�tě do 
Dlouhodobého záměru VUT: 
a) Zřízení UTB ve Zlíně - schvalování v parlamentu se úspě�ně blí�í ke konci. 
b) Do Dlouhodobého záměru VUT je nutno zakomponovat připomínky vznesené 

při projednávání DZ fakult. Podstatná změna se očekává hlavně na FEI - začalo se 
uva�ovat o jejím rozdělení na Fakultu elektrotechniky a Fakultu informačních technologií. 
Hlavním důvodem je značný zájem firem o absolventy se znalostí aplikované informatiky. 
První podkladové materiály mají být připraveny do 30. 10. 2000. Jde hlavně o důvodovou 
zprávu, kterou vypracuje děkan FEI Prof. Honzík a dále Prof. Hru�ka a Prof. Vrba. Ta má 
obsahovat návrh variant postupu, návrh struktury studijních programů ve vztahu k jejich 
akreditaci a organizační, dislokační a funkční představu transformace FEI. Předpokládá 
se, �e rozdělení FEI se uskuteční do r. 2003. 

c) Proběhly volby děkana FaME ve Zlíně. Velkou vět�inou hlasů byl pro nadcházející 
funkční období do této funkce opět zvolen Prof. Trnka, který byl poté rektorem VUT 
ustaven do funkce na dobu do 31. 12. 2000 (tj. do zřízení UTB ve Zlíně). 



 2

d) Připravuje se restrukturalizace studijních programů V� v ČR, aby odpovídaly Boloňské 
deklaraci. V souvislosti s tím se uskuteční setkání rektorů technických univerzit v ČR, 
jeho� účelem bude snaha o koordinaci studijních programů, které by měly umo�nit 
snadnou mobilitu studentů. Ka�dá V� je v�ak samostatná a nakonec si bude vytvářet 
studijní programy sama pro sebe. Na VUT bude uplatněn model 3 - 2 - 3 (b - m - d). 
Prakticky orientované bakaláře zatím nejsme schopni �kolit bez spolupráce s dobrými 
průmyslovými podniky. Uva�uje se proto i o mo�nosti, �e po 3. ročníku se bakaláři 
rozhodnou, zda půjdou dále studovat nebo nastoupí na 1 semestr do podniku, kde by chtěli 
pracovat a teprve potom bude jejich studium zavr�eno.  

e) Dne 19. 10. 2000 se uskuteční zasedání ČKR, která bude mimo jiné jednat i o kritériích 
pro habilitační řízení a řízení pro jmenování profesorem. VUT po�aduje, aby jedním z 
kritérií bylo také autorství významného technického nebo uměleckého díla. Očekává se, 
�e dal�ím bodem zasedání ČKR bude otázka �kolného.  

f) Dne 13. 11. 2000 bude 101. výročí zalo�ení VUT. K tomuto výročí se uskuteční setkání 
vedení VUT s poslanci a ministry z regionu (co nabízí VUT pro region, čím se li�í od 
ostatních V�, spolupráce s poslanci při prosazování záva�ných projektů) a 1. akademické 
shromá�dění  spojené s  varhanním koncertem.  

 
Diskuse k vystoupení rektora: 
Prof. Balátě k bodu b): 
Absolventi Fakulty informačních technologií by měli být v�estranně pou�itelní a proto by tam 
měli být také strojaři. Obor informatika na FSI je také velmi záva�ný, např. pro energetiku, 
apod. 
Prof. Balátě k bodu d): 
Při modelu 3 - 2 - 3 by doktorské studium mo�ná nemělo navazovat přímo na magisterské 
studium, aby jeho absolventi mohli nejdřív dozrát v práci (v zaměstnání). 
Ing. Kozák k bodu d): 
Ve sborníku MU uveřejnil příspěvek, v něm� navrhuje akreditovat nejen studijní programy, 
ale kvůli usnadnění mobility také jednotlivé předměty studijního programu. 
Doc. Podrou�ek k bodu e): 
Otázal se, kdo byl za ČKR jmenován členem pracovní skupiny pro tvorbu nových kritérií 
finanční náročnosti studijních programů. Rektor nevěděl, přislíbil v�ak, �e vznese tento dotaz 
na zasedání ČKR a pak sdělí odpověď.  
 
! Kancléřka Vanýsková 
a) Podala stručné informace o připravovaném akademickém shromá�dění k 101. výročí 

vzniku VUT. 
b) Seznámila AS VUT s programem univerzitních dní (Brno � univerzitní město), které 

proběhnou v Brně od 1. do 3. 11. 2000 pod zá�titou Rady města Brna se zaměřením na 
uplatnění Boloňské deklarace v českém vysokém �kolství.  

 
Diskuse k vystoupení kancléřky: 
Doc. Zbořil: 
Dotázal se, zda na zasedání k 101. Výročí VUT budou pozváni také členové AS VUT. 
Odpověď byla kladná. 
Doc. Podrou�ek: 
Upozornil na skutečnost, �e na WWW stránkách Magistrátu m. Brna je stále je�tě uveden 
Prof. Vavřín jako rektor VUT.   
 
 



 3

! Kvestor Pěnčík 
a) Informace k rozpočtu na rok 2001: ve dnech 18. - 19. 10. 2000 bude jednat v Opavě Klub 

kvestorů. Kvestoři dostanou informace o návrhu rozpočtu na r. 2001. Zatím se ví jen něco 
o investicích: uva�uje se s posluchárnou a napojením v lokalitě Bo�etěchova 2, a                
s posluchárnami P1 a� P6 PPV. Projektová dokumentace pro výstavbu PPV byla odsunuta 
na r. 2002. 

b) Dne 6. 11. 2000 se uskuteční zasedání Správní rady VUT, v jeho� programu budou body 
majetkového rázu. Stále se připravuje dokumentace pro toto jednání. Kvestor upozornil, 
�e dne 6. 11. 2000 by se měl sejít AS VUT, nebo alespoň EK AS VUT k projednání 
příslu�ných dokumentů.  

c) Předsedovi AS VUT byl předán opravený Rozpočet VUT na rok 2000, dnes obdr�í 
v�ichni senátoři po jednom výtisku pro ka�dou fakultu. Proti původní verzi byly opraveny 
dílčí rozpočty FaVU, FT a FaME v souvislosti s jednáním a usneseními k bodu 3 
programu minulého zasedání AS VUT. Projednávání nové verze rozpočtu FaVU byl 
přítomen kvestor, jednání proběhlo bez problémů. Podle informací prorektora Sáhy 
schválil AS FT změněný rozpočet také bez problémů. Kvestor informoval AS VUT o 
hospodářském výsledku FaME k datu zasedání a sdělil, �e v Centru VUT ve Zlíně je v 
současné době vykázána ztráta, av�ak po jeho sloučení s KaM Zlín v průběhu listopadu 
2000 bude celkový výsledek vyrovnaný.  

d) Dne 16. 10. 2000 byla finanční uzávěrka za 09/2000. Na pří�tím zasedání AS VUT podá 
kvestor informaci o čerpání rozpočtu VUT v období 01 a� 09/2000 a o výhledu čerpání do 
konce roku 2000.  

 
Diskuse k vystoupení kvestora: 
Po diskusi se senátoři AS VUT rozhodli, �e dne 31. 10. 2000 se uskuteční zasedání  EK AS 
VUT od 8:00 hod. a v případě potřeby i zasedání AS VUT od 9:00 hodin.  
 
 
Ad 3) Projednání návrhu celkového rozpočtu VUT 
Ing. Kozák podal informaci, �e EK AS VUT jednala o rozpočtu elektronicky a vyslovila s ním 
souhlas bez připomínek. Vzhledem k tomu hlasovali senátoři o následujících návrzích na 
usnesení. 
Návrh na usnesení AS č. 1: 
AS VUT schvaluje rozpočet VUT na rok 2000, předlo�ený rektorem VUT ve verzi 17. 10. 
2000. 
Hlasování: 
Pro - 13 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 1 hlas 
Proti - 0 hlasů 
Návrh byl schválen 
UAS 1 
AS VUT schvaluje rozpočet VUT na rok 2000,  předlo�ený rektorem VUT ve verzi 17. 10. 
2000. 
 
 
Ad 4) Projednání návrhu na vyu�ití / prodej neu�ívaných objektů VUT 
Podrobný rozklad k tomuto bodu podal kvestor VUT.  
# Hlinky 48 � nevyu�íváno, návrh na prodej, znalecký posudek nebyl zpracován; 
# Mendlovo nám. 18 � dlouhodobě nevyu�ito, rekonstrukce na bytové jednotky odmítnuta, 

stav objektu se stále zhor�uje, návrh na prodej; 
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# Vídeňská 2 � do vyře�ení stravování studentů a zaměstnanců FA bude pronajímáno; 
# Bratislavská 24 � zdevastováno, návrh na prodej; 
# Rybkova 1 � vyu�íván pro FAST (ústav Doc. Puchýře, perspektivně pro ústav Doc. 

Langa), nevyu�ité prostory budou pronajímány; 
# Kounicova 67a � 3 kanceláře VUT, uzavřena smlouva s firmou Real Spektrum o 

komplexním pronájmu, vzhledem k nabídce se nedaří objekt obsadit celý, hlavním 
nájemcem firma AutoCont (plánuje dal�í roz�íření), do budoucna se neuva�uje o 
celkovém odprodeji; 

# Veverská Bítý�ka � částečně pronajato, nabídnuto firmě Sportway k odkoupení, na 
pozemek mimo areál připravena kupní smlouva mezi VUT a panem Cvrkem; 

# pozemky Barvičova vč. ly�ařského svahu � projednává se prodej Biskupskému 
gymnáziu, při realizaci dojde k účetní ztrátě, neboť zařízení slou�ící ly�ařskému svahu má 
nulovou prodejní hodnotu, pro dal�í u�ití je zajímavý pouze objekt na vrcholu svahu; 

# Veslařská 230 � v roce 1998 uzavřena darovací smlouva mezi VUT a Biskupstvím 
brněnským, která vlivem zákona č. 111/1998 Sb. a usnesení vlády č. 692/1999 nebyla 
naplněna, nabídnuto Vojenskému technickému ústavu ochrany k odkoupení, tím dojde 
k uvolnění Rybkovy 2a; po přestěhování ústavů FAST do areálu Veveří nabídnuto 
Biskupství brněnskému vyu�ití uvolněných prostor (teologická fakulta); 

Historický majetek obce (město Brno): 
# ly�ařský svah � součást jednání s Biskupským gymnáziem; 
# Květná 34 � vydáno; 
# Gorkého 13 � provedena rekonstrukce, plně funkční: sídlí FP a Brno Business School, 

po�adavek dohody s městem ponechat v majetku VUT; 
# Údolní 19 � provedena rekonstrukce: sídlí FaVU, po�adavek dohody s městem ponechat 

v majetku VUT; 
# pozemky Kounicova 46/48 � ucelený areál pro studentské vyu�ití jak ubytovací, tak do 

budoucna sportovní, po�adavek dohody s městem ponechat v majetku VUT; 

Nabídka na odkoupení do vlastnictví VUT: 
# Ústav aplikované mechaniky AV � objekt patří a. s. Vítkovice, je na pozemku VUT 

v areálu Veveří, cena podle znaleckého posudku činí 12 mil Kč, doporučeno ke koupi 
v případě ekonomické výhodnosti. 

Kvestor dále informoval senátory o směnné smlouvě mezi Magistrátem města Brna a VUT a 
darovací smlouvě města Brna VUT. Magistrát města Brna schválil tyto smlouvy ji� v roce 
1998, VUT nemohlo tehdy smlouvy podepsat, neboť nebyla vyjasněna otázka vlastnictví 
kolejí.  
Předmětem směnné smlouvy je výměna pozemků mezi městem Brnem a VUT  a předmětem 
darovací smlouvy pak dorovnání rozdílu hodnot směňovaných pozemků. Podrobnosti jsou 
uvedeny v usnesení zasedání Zastupitelstva města Brna z 5. a 6. 9. 2000, které je přílohou č. 1 
tohoto zápisu. 
 
Diskuse: 
Doc. Zbořil: 
Připomněl, �e k problematice bodu 4) se podle zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých �kolách 
AS VUT pouze vyjadřuje, souhlas k právním úkonům souvisejícím s nabytím či převodem 
nemovité věci musí vydat Správní rada VUT. 
Dr. Kábelová: 
Dotázala se, co bude s budovou B na Veslařské 230. Odpověděl kvestor: je tam MU a zůstane 
tam, dokud nepřejde do Bohunic. 
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Doc. Münsterová: 
Dotázala se, kde a kdy se vybuduje parkovi�tě pro FSI, FP a FEI v areálu PPV a zda to 
nebude náhodou místo plechového skladu Technologického parku. Odpověděl kvestor: místo 
plechového skladu se bude stavět areál pro elektrotechnickou firmu Invexis, USA. Pro 
parkovi�tě se stále hledá vhodné místo. 
Ing. arch. Mohelník: 
Upozornil, aby se bralo v úvahu, �e současně s pozemky odcházejí také in�enýrské sítě. 
Dr. Kábelová 
Upozornila na nebezpečný příchod k Purkyňově 118, kde není vyznačen přechod pro chodce. 
Kvestor slíbil ře�ení. 
Doc. Münsterová: 
Upozornila, �e bezpečný pro chodce není ani příchod od zastávky MHD Červinkova k lávce 
přes ulici Hradeckou. Kvestor slíbil prověřit.  
Kvestor Pěnčík: 
Sdělil, �e VUT chce uskutečňovat dal�í výstavbu PPV pro FP/FE/FIT. Stavební záměr pro FP 
navazuje na Technickou 8 - nutno vykoupit pozemky o rozloze cca 1,5 ha za cenu cca 15 mil. 
Kč. Začala se dělat studie na vyu�itelnost menzy Kolejní, tj. studie na revitalizaci nebo na 
rekonstrukci menzy na výukové zařízení pro FP/FEI/FIT s dostavbou na přiléhajícím 
pozemku.  
Rektor a kvestor VUT chtějí, aby tato studie jako stavební záměr byla hotova do zasedání 
Správní rady VUT dne 6. 11. 2000 a aby byla vyu�ita při jednání s poslanci 13. 11. 2000 se 
snahou dostat některé projektantské práce do rozpočtu M�MT u� v r. 2001. 
 
V této chvíli byl z jednání AS odvolán pan kvestor. Projednávání bodu 4) bylo proto 
přeru�eno a před jeho pokračováním AS  projednal  body 5) a 6).  
 
Pokračování projednávání bodu 4: 
AS VUT se k bodu 4) rozhodl vyjadřovat formou usnesení. To se při dne�ním jednání bude 
týkat dvou vý�e uvedených bodů sdělených kvestorem.  
Doc. Zbořil a Doc. Novotný upozornili, �e AS VUT není v této chvíli usná�eníschopný (chybí 
1 hlas - ode�la Dr. �imberová). Mgr. Bo�ek navrhl, aby o usnesení hlasovala pouze komora 
akademických pracovníků, která usná�eníschopná je a aby studentská komora se k usnesení 
vyjádřila dodatečně a odděleně. Tento návrh byl přijat. 
 
Návrh na usnesení č. 5: 
Komora akademických pracovníků AS VUT souhlasí s návrhem kvestora VUT na prodej 
areálu Veslařská 230 Ministerstvu národní obrany. 
Hlasování: 
Počet akademických pracovníků - 11 
Pro - 9 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 2 hlasy 
Návrh usnesení byl schválen.  
 
UKAPAS 5  
Komora akademických pracovníků AS VUT souhlasí s návrhem kvestora VUT na prodej 
areálu Veslařská 230 Ministerstvu národní obrany. 
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Návrh na usnesení č. 6: 
Komora akademických pracovníků AS VUT souhlasí s návrhem směnné a darovací smlouvy 
mezi VUT v Brně a městem Brnem ve smyslu usnesení zasedání Zastupitelstva města Brna z 
5. a 6. 9. 2000, které je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  
Hlasování: 
Počet akademických pracovníků - 11 
Pro - 9 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 2 hlasy 
Návrh usnesení byl schválen.  
 
UKAPAS 6 
Komora akademických pracovníků AS VUT souhlasí s návrhem směnné a darovací smlouvy 
mezi VUT v Brně a městem Brnem ve smyslu usnesení zasedání Zastupitelstva města Brna z 
5. a 6. 9. 2000, které je přílohou č. 1 tohoto zápisu.  
 
 
Ad 5) Projednávání návrhu na změnu čl. 6 a čl. 8  
         Předpisu pro hospodaření a účtování VUT 
Zpravodajem k tomuto bodu byla Ing. Válková z ekonomického odboru rektorátu. Zdůvodnila 
zahrnutí čl. 8 do projednávání, neboť VUT hospodaří podle kapitoly politických stran, co� v 
tomto článku není zahrnuto. Dále podala celkový rozklad problematiky.  
 
Diskuse: 
Ing. arch. Mohelník: 
Otázal se, jaký je vztah stavební komise k rozdělování FRIM. Odpověděl kvestor: Stavební 
komise nemá rozhodovací pravomoc, je poradním orgánem rektora VUT. Ten sám rozhodne, 
co předlo�í AS VUT ke schválení. 
Mgr. Bo�ek: 
Upozornil na záva�ný legislativní problém, a to, �e diskutovaný dokument se navr�enými 
změnami přesouvá z vnitřních předpisů, které schvaluje AS VUT, do vnitřních norem, které 
AS VUT neschvaluje. Tento přesun je dobrý v tom, �e vnitřní normy nemusí schvalovat 
M�MT, ale �patný v tom, �e sni�uje kompetence AS VUT, co� by se nemělo připustit.  
Senátoři s názorem Mgr. Bo�ka souhlasili a sna�ili se vyře�it situaci v diskusi, jejím� 
výsledkem byl návrh na změnu Statutu VUT před vyjádřením k bodu 5 programu.  
 
Návrh na usnesení č. 2: 
AS VUT schvaluje změnu znění čl. 6 Statutu VUT, který bude doplněn o odstavec: 
"Vnitřní normy upravující vnitřní pravidla hospodaření VUT podléhají schválení 
Akademickým senátem VUT". 
Hlasování: 
Pro - 14 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Návrh byl schválen 
 
UAS 2 
AS VUT schvaluje změnu znění čl. 6 Statutu VUT, který bude doplněn o odstavec: 
"Vnitřní normy upravující vnitřní pravidla hospodaření VUT podléhají schválení 
Akademickým senátem VUT". 
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Návrh na usnesení č. 3: 
AS VUT schvaluje změnu čl. 6 a čl. 8 Předpisu pro hospodaření a účtování VUT, ve znění 
uvedeném v příloze č. 2 k tomuto zápisu. 
Hlasování: 
Pro - 14 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Návrh byl přijat. 
 
UAS 3 
AS VUT schvaluje změnu čl. 6 a čl. 8 Předpisu pro hospodaření a účtování VUT, ve znění 
uvedeném v příloze č. 2 k tomuto zápisu. 
 
 
Ad 6) Projednávání návrhu na změnu čl. 2 Vnitřních pravidel hospodaření  
          (směrnice kvestora č. 15/2000) 
Ing. Kozák sdělil, �e EK AS VUT projednávala tento návrh elektronicky a vyslovila souhlas 
bez připomínek.  
 
Návrh na usnesení č. 4: 
AS VUT schvaluje návrh na změnu čl. 2 Vnitřní pravidla hospodaření, ve znění uvedeném     
v příloze č. 3 k tomuto zápisu. 
Hlasování: 
Pro - 14 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Návrh byl schválen.  
 
UAS 4 
AS VUT schvaluje návrh na změnu čl. 2 Vnitřní pravidla hospodaření, ve znění uvedeném     
v příloze č. 3 k tomuto zápisu. 
 
 
Ad 7) Projednávání vnitřních předpisů a Dlouhodobého záměru VUT 
Zpravodaji k tomuto bodu za vedení VUT byli prorektor Dub a Prof. Ondráček. Prof. 
Ondráček vysvětlil, proč je třeba novelizace: 
a) Vznik UTB ve Zlíně bude brzy doře�en - v právním výboru Senátu PČR neměl nikdo 

námitky, v plénu Senátu se bude zákon projednávat 26. nebo 27. 10. 2000 a očekává se 
hladké schválení. 

b) Po jednáních v létě t. r. a na výjezdním zasedání ve Velkém Meziříčí byly přijaty některé 
závěry, které je nutné reflektovat ve vnitřních předpisech. Zále�itost spěchá, má-li 
novelizovaný Statut VUT platit od 1. 1. 2001 a má-li DZ nabýt platnosti v lednu 2001. 
Proto je v�e třeba připravit v průběhu listopadu. Rozhodnutím rektora byla ustavena 
komise, jejím� předsedou je prorektor Dub, členy jsou kvestor Pěnčík a Prof. Ondráček a 
člen AS na základě pověření AS VUT. První schůzka pracovní skupiny bude v úterý 24. 
10. 2000 po ukončení kolegia rektora. 

c) Konkrétní zamý�lené změny: 
• Vypustit v�e, co se týká Zlína. 
• Reflektovat důsledky vzniku UTB, např. ve slo�ení AS VUT. 
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• Zahrnout důsledky projednávání DZ, např.: DZ fakult nejsou o�etřeny zákonem, měly 
by proto být o�etřeny Statutem, předpokládané rozdělení FEI nará�í na problém, �e v 
DZ VUTZ je uvedeno, �e do r. 2005 se neuva�uje se změnou struktury fakult.  

• Zahrnout konkrétní návrhy na změny podle dosavadních zku�eností s vnitřními 
předpisy - je třeba povzpomínat na návrhy změn na úrovni VUT i na úrovni fakult.  

 
AS VUT po krátké diskusi přijal následující návrh na usnesení. 
 
Návrh na usnesení č. 7: 
Komora akademických pracovníků AS VUT deleguje do pracovní skupiny pro novelizaci 
Statutu VUT a DZ VUT zřízené rozhodnutím rektora č. 13/2000 Mgr. Bo�ka a Doc. Zbořila a 
jako náhradníka Doc. Münsterovou. 
Hlasování: 
Počet akademických pracovníků - 11  
Pro - 11 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Usnesení bylo přijato.  
 
UKAPAS 7 
Komora akademických pracovníků AS VUT deleguje do pracovní skupiny pro novelizaci 
Statutu VUT a DZ VUT zřízené rozhodnutím rektora č. 13/2000 Mgr. Bo�ka a Doc. Zbořila a 
jako náhradníka Doc. Münsterovou. 
 
Prorektor Dub sdělil, �e na výjezdním zasedání ve Velkém Meziříčí byly diskutovány a 
přijaty závěry o strategickém rozvoji VUT v různých oblastech, mimo jiné i v oblasti 
studijních programů, hlavně nadfakultních. Vznikla vize o propojování jednotlivých součástí 
VUT a i toto je nutno reflektovat v dokumentech. Přijaté závěry výjezdního zasedání budou 
členům AS VUT rozeslány elektronickou cestou. 
 
AS VUT rozhodl přesunout zbytek bodu 7) programu na pří�tí zasedání AS  VUT. 
 
 
Ad 8) Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých �kol 
Doc. Münsterová sdělila, �e 6. Zasedání předsednictva RV� bylo 21. 9. 2000, dal�í zasedání 
bude 19. 10. 2000. Hlavní náměty ze 6. zasedání pro AS VUT: 
• Jednat s poslanci regionu o nedostatečném rozpočtu vysokých �kol na r. 2001.  
• Připomínkovat Bílou knihu, o ní� podá zprávu Ing. Výlupek na pří�tím zasedání AS VUT. 
 
Doc. Podrou�ek informoval o aktivitách EK RV� s ohledem na rozpočet r. 2001, hodnocení 
kvality V� a tvorbu koeficientů nákladovosti studijních programů. 
 
 
Ad 9) Různé 
a) Předseda AS FSI zaslal dopis předsedovi AS VUT, kterým na základě rozhodnutí AS FSI 

po�adoval, aby bylo ře�eno plnohodnotné zastoupení FSI v AS VUT po dobu dlouhodobé 
zahraniční slu�ební cesty Dr. Popely, jeho� návrat do AS VUT pova�uje AS FSI za 
�ádoucí. Po diskusi členů AS VUT o této otázce podal Mgr. Bo�ek návrh na následující 
usnesení 
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      Návrh na usnesení č. 8: 
Po dobu dlouhodobé nepřítomnosti člena AS VUT je mo�né jeho zastupování řádně 
zvoleným náhradníkem (Čl. 7, odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS VUT). 
Hlasování: 
Počet akademických pracovníků - 11 hlasů 
Pro - 10 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 1 hlas 
Usnesení bylo zaměstnaneckou komorou AS VUT přijato.  
 
UKAPAS 8 
Po dobu dlouhodobé nepřítomnosti člena AS VUT je mo�né jeho zastupování řádně 
zvoleným náhradníkem (Čl. 7, odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS VUT). 
 

b) Doc. Zbořil informoval o novele Mzdového předpisu VUT pro zaměstnance - pracovníky 
VUT. 

c) Doc Zbořil připomenul, �e na příplatky členům zaměstnanecké komory AS VUT je určena 
částka 76 tis. Kč, z ní� připadne 33 % na pojistné. Po�ádal o názor, jak tuto částku 
rozdělit. Ing. Kozák doporučil plo�né rozdělení, tento názor podpořili i ostatní senátoři. 

d) Doc. Novotný sdělil, �e na středu 18. 10. 2000 na 14:00 hodin je svolána Akademická 
obec FaVU do posluchárny v 1. posch. hlavní budovy Rybářská 13/15. Bude se 
projednávat: 
• Minulost FaVU - zdůvodnění návrhu na odvolání Doc. Rullera z funkce děkana FaVU. 

Přednese Mgr. Niederle, předseda AS FaVU. 
• Současnost FaVU - zpráva o současném stavu FaVU - přednese pověřený děkan Dr. 

Ondračka. 
• Budoucnost FaVU - přednese rektor VUT. 
Na tomto shromá�dění budou vyhlá�eny volby děkana FaVU, které proběhnou 21. 11. 
2000. K účasti jsou zváni členové AS VUT. 

e) Pří�tí zasedání AS VUT se bude konat dne 14. 11. 2000. V naléhavém případě svolá 
předseda AS VUT na 31. 10. 2000 v 9:00 hodin, zasedání EK AS VUT bude 31. 10. 2000 
v 8:00 hodin. 

f) Jednání pracovní komise pro novelizaci vnitřních předpisů VUT se uskuteční 24. 10. 2000 
po ukončení kolegia rektora. 

 
 

Pří�tí zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 14. listopadu 2000 v 9:00 HODIN 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

 
 
 
 
 
 
                    Jaroslav �vec      Doc. Ing. Franti�ek Zbořil, CSc. 
předseda studentské komory AS VUT                                      předseda AS VUT v Brně 
 
 
Zapsala: Doc. Ing. Eva Münsterová, CSc. 


